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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 15.02.2022 

Číslo: 03169/2021/ORRUPZP  

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk 

Telefón: 055/6196 658 
Mobil: 0948 640 017 

 

ZÁPISNICA 

z 27. rokovania Komisie regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 10.02.2022 

o 13:00 prostredníctvom online rokovania 

 

PROGRAM ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
3. Schválenie strategického dokumentu – Nízkouhlíková stratégia organizácií  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

4. Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2021 a Akčný plán na rok 2022 

5. Aktualizácia uznesenia číslo 626/2021 Spolufinancovanie projektu: „Cyklistická cestička 

Zalužice – Lúčky (Zemplínska cyklomagistrála)“ 

6. Aktualizácia uznesenia číslo 625/2021 Spolufinancovanie projektu: „Margecany – 

komunikácia pre cyklistov a peších“, zrušenie uznesenia  číslo 627/2021 Spolufinancovanie 

projektu: „Cyklo-webový portál Košického kraja“  

7. Spolufinancovanie projektu s názvom Moderné technológie II.. 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne  

10. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie otvoril rokovanie, privítal všetkých členov, pozvaných hostí a informoval  

členov komisie, že z rokovania komisie bude zhotovený zvukový záznam.  

 

Z celkového počtu 25 členov bolo na rokovaní prítomných 14 členov a teda komisia bola 

uznášaniaschopná. Pozvánka na rokovanie komisie regionálneho rozvoja bola zaslaná členom 

komisie prostredníctvom emailu. 

 

Diskusia: K programu rokovania komisie neboli pripomienky. 
 

Návrh na uznesenie: komisia schvaľuje návrh programu rokovania podľa predloženého   

návrhu. 
 

Uznesenie č.1/2022: 

Komisia schvaľuje návrh programu rokovania . 
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Hlasovanie č. 1 
Prítomní: 14 

 

Za:13 Proti: 0 Zdržal sa:1  

Záver: Návrh bol schválený. 

              (Prišili 2 členovia komisie – prítomných 16) 

Na základe pokynov z organizačného oddelenia došlo k zmene názvu 2 predkladaných 

materiálov, ktoré sú predmetom dnešného rokovania komisie regionálneho rozvoja. K zmene 

názvu bodu došlo v bode číslo 5, Aktualizácia uznesenia číslo 626/2021 Spolufinancovanie 

projektu: „Cyklistická cestička Zalužice – Lúčky (Zemplínska cyklomagistrála)“, ktorý sa mení  

na Schválenie spolufinancovania projektu „Cyklistická cestička Zalužice – Lúčky (Zemplínska 

cyklomagistrála)“ a v bode č.6 s názvom:  Aktualizácia uznesenia číslo 625/2021 

Spolufinancovanie projektu: „Margecany – komunikácia pre cyklistov a peších“, zrušenie 

uznesenia číslo 627/2021 Spolufinancovanie projektu: „Cyklo-webový portál Košického kraja“, 

ktorý sa sa mení na Schválenie spolufinancovania projektu „Margecany – komunikácia  

pre cyklistov a peších“.  

Zároveň z dôvodu iných pracovných povinností Vedúce odboru projektov a investícií 

navrhujeme presunúť bod č. 7 programu rokovania za bod č. 3.  

Uznesenie č.2/2022: 

Komisia schvaľuje návrh programu rokovania  na základe predložených zmien.  

Hlasovanie č. 2 
Prítomní: 16 

 

Za:16 Proti: 0 Zdržal sa:0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

 

Vyjadrenie:  Predseda komisia požiadal tajomníčku komisie o vyjadrenie. Ing. Barbora 

Kováčová informovala, že komisia regionálne rozvoja neeviduje žiadne požiadavky 

z predchádzajúcich rokovaní. 

(Prišili 2 členovia komisie – prítomných 19) 

 

Diskusia: K bodu Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie diskusia neprebehla.  

 

Uznesenie č.3/2022: 

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek. 

 

Hlasovanie č.3:  

Prítomní: 19 

 

Za: 19    Proti: 0    Zdržal sa:0 

 

Záver: Návrh bol schválený 
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K bodu č: 3 

Schválenie strategického dokumentu – Nízkouhlíková stratégia organizácií  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: Materiál uviedol  Ing. Vladimír Hlivák, vedúci oddelenia energetiky. Informoval 

o príprave stratégie, finančných nákladoch a v krátkosti uviedol predkladaný materiál.  

 

Diskusia:  

JUDR. Mgr. Ladislav Rovinský zhodnotil, že mu chýba v materiály informácia ohľadom ciest 

(odkanalizácia ciest, odvádzanie vody z ciest) . Ing. Vladimír Hlivák informoval, že spracovateľ 

sa venoval opatreniam z pohľadu energetiky a nie z pohľadu životného prostredia a teda uznal 

pánovi poslancovi, že táto časť nebola rozpracovaná.  

 

Ing. František Petro poprosil o informáciu, ako boli do materiálu zapracované pripomienky 

z komisie životného prostredia. Ing. Vladimír Hlivák informoval, že pripomienky boli 

zapracované a záverečná veta bola upravená. Rovnako boli zapracované aj pripomienky pána 

poslanca Ing. Michala Kravčíka, CSc.. 

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. poukázal na chyby, ktoré nastali pri príprave dokumentu – chýba 

prepojenosť na iné strategické dokumenty (napr. Program obnovy krajiny), monitoring, 

definovanie problému alebo kvantifikované strategické ciele. Poprosil vedenie Košického 

samosprávneho kraja, aby materiály predkladané na zastupiteľstvo mali jasne definovaný 

problém a zároveň poukazovali na to, ako plánujeme problém riešiť.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský podporil názor Ing. Michala Kravčíka, CSc. a zároveň poprosil 

aby v dôvodovej správe predkladaného materiálu boli uvedené oblasti, ktorých sa predkladaná 

stratégia nedotkla. Zároveň odpovedal na otázku pána poslanca ohľadom investičného zámeru 

v obci Kechnec.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský predniesol nasledujúce požiadavky: 

Požiadavka 1: 

Uviesť v dôvodovej správe predkladaného materiálu oblasti, ktorých sa predkladaná stratégia 

nedotýka a je potrebné ich dopracovať (napr. doprava). Zároveň žiada o zapracovanie 

pripomienok z komisie životného prostredia.  

 
        (Prišiel 1 člen komisie – prítomných 20) 
 

Návrh na uznesenie: komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a  schváliť  

po zapracovaní pripomienok. 

 

Uznesenie č.4/2022: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť po zapracovaní pripomienok. 

 

Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 20 

 

Za:19      Proti:0     Zdržali sa: 1 

      
Záver:  Návrh bol schválený 
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K bodu č. 4  

Spolufinancovanie projektu s názvom Moderné technológie II. 

 

Vyjadrenie: Ing. Peter Harčarik predstavil predkladaný materiál a informoval členov komisie 

o projektovom zámere. Pri príprave projektu spolupracuje Odbor projektov a investícií  

aj s ďalšími organizáciami.  

 

Diskusia: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský informoval, že v predkladanom projektovom zámere mu chýba 

monitoring životného prostredia najmä z pohľadu kvality odpadových vôd a zároveň požiadal 

o bližšie informácie ohľadom témy opendata. Zároveň informoval, že Košický samosprávny kraj 

sa môže zúčastniť výzvy s názvom otvorená spoločnosť.  

 

Ing. Peter Harčarik prisľúbil prezistenie informácie ohľadu monitoringu životného prostredia 

a zároveň informoval, že poslanci budú informovaní o sprístupnení portálu na open data.  

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. odporučil začať proces sledovania čističiek odpadových vôd.  

Ing. Peter Harčarik súhlasil s návrhom pána poslanca.  

 

Požiadavka 2: 

Predseda komisie požiadal tajomníčku komisie o preposlanie prisľúbených materiálov 

(prezistenie informácie ohľadu monitoringu životného prostredia a bližšie informácie 

k pripravovanému Opendata portálu.  

 
Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a  schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 
 

Uznesenie č. 5/2022:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.5: 

Prítomní: 20 

 

Za: 17   Proti:1    Zdržali sa: 1   Nehlasoval:1 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 5  

Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2021 a Akčný plán na rok 2022 

 

Vyjadrenie:. Ing. Jaroslav Tešliar predstavil materiál a informoval o aktivitách realizovaných 

v roku 2021 v rámci programu obnovy krajiny. Zároveň informoval o plánovaných aktivitách 

v roku 2022.  

 

Diskusia:  

Ing. Michal Kravčík, CSc. na konkrétnych príkladoch poukázal na súvislosti medzi 

realizovanými opatreniami a zadržiavaním vody v krajine.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský požiadal o informáciu k meraniu výsledkov, boli sme pre 

jednotlivých aktérov inšpiráciou? Ing. Jaroslav Tešliar odpovedal na otázku pána poslanca 
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z pohľadu činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja. Ing. Michal Kravčík, CSc. 

doplnil pána riaditeľa.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský poukázal na problémy s vodou a kanalizáciami, zeleňou  v meste 

a požiadal Košický samosprávny kraj o väčší tlak.  

 

Ing. Jozef Magda pochválil myšlienku Programu obnovy krajiny a požiadal o informáciu 

prepojenia plánovaných aktivít programu obnovy krajiny s novým programový obdobím. 

Zároveň požiadal o informáciu ohľadom inštitucionalizácie vodných rád, ktorá bola plánovaná.   

 

Na otázky mu odpovedal Ing. Jaroslav Tešliar a Ing. Barbora Kováčová. Čo sa týka 

financovania aktivít plánujeme využiť aj pripravované výzvy nového programového obdobia 

a predkladané zámery sú súčasťou aj databázy projektových zámerov v súvislosti s prípravou 

novej Integrovanej územnej stratégie.  

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. poukázal na témy, ktorými by sa mala komisia regionálneho rozvoja 

zaoberať. Ing. Jozef Magda informoval, že je potrebné, aby sa vodné rady inštitucionalizovali 

a aby mali väčšiu váhu. Zároveň poukázal na činnosť OZ Ružínska priehrada, v oblasti jeho 

iniciatívy pri čistení vodného diela Ružín, a ktorého aktivity by mal Košický samosprávny kraj 

podporiť.   

 

Ing. Barbora Kováčová informovala, že s predmetným združením sa Odbor regionálneho 

rozvoja niekoľkokrát stretol a vítajú ich iniciatívu a snažia sa im pomôcť.  

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. a JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský podporili komentáre pána  

Ing. Jozefa Magdu ohľadom fungovania neziskového sektora.  

 

Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/2022:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a  schváliť podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.6 

Prítomní: 20 

 

Za: 19    Proti: 0   Zdržali sa: 0   Nehlasoval: 1 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 6  

Spolufinancovanie projektu: „Cyklistická cestička Zalužice – Lúčky (Zemplínska 

cyklomagistrála)  

 

Vyjadrenie: Ing. Barbora Kováčová informovala, že ide o formálnu úpravu návrhu na uznesenie 

predkladaného materiálu z dôvodu doplnenia žiadosti o NFP v rámci IROP 

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla 

 
Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a  schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č.7/2021:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.7: 

Prítomní  20 

 

Za: 20    Proti:0   Zdržali sa: 0   Nehlasoval: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Schválenie spolufinancovania projektu „Margecany – komunikácia pre cyklistov  

a peších“. 

 

Vyjadrenie: Ing. Barbora Kováčová informovala, že ide o formálnu úpravu návrhu na uznesenie 

predkladaného materiálu z dôvodu doplnenia žiadosti o NFP v rámci IROP 

 

Diskusia: K predmetnému materiálu diskusia neprebehla 

 
Návrh na uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 
 

Uznesenie č.8/2022:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu  

na uznesenie. 
 

Hlasovanie č.8: 

Prítomní: 14  

 

Za: 13   Proti: 0    Zdržali sa: 0   Nehlasoval: 1 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8  

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Diskusia:  

Ing. Mgr. Miloš Ihnát  navrhol aby sa uskutočnilo výjazdové rokovanie komisie regionálneho 

rozvoja v obci Kazimír za účelom prerokovania aktuálnej situácie s kúpeľmi Byšta.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský poukázal na problematiku vodovodov a kanalizácie, ktorá sa 

riešila na komisií životného prostredia a teda predkladá do komisie regionálneho rozvoja 

rovnaký návrh na uznesenie. Zároveň vyjadril nesúhlasné stanovisko s kúpou ďalších kúpeľov. 

Návrh pána poslanca podporil RNDr. Martin Smrčo, Ing. František Petro, Ing. Michal Kravčík, 

CSc.  a Michal Rečka.   

 

Uznesenie č. 9/2022: 

Komisia regionálneho rozvoja žiada vedenie Košického samosprávneho kraja, aby sa podieľali 

po vzore Prešovského a Trenčianskeho samosprávneho kraja na riešení problematiky vodovodov 

a kanalizácií.  
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Hlasovanie č.9: 

Prítomní: 20  

 

Za: 20   Proti: 0    Zdržali sa: 0   Nehlasoval: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9  

Rôzne  

 

Diskusia: V bode rôzne diskusia neprebehla.  

 

K bodu č. 19 

Záver 

Vyjadrenie:  Predseda komisie na záver poďakoval za účasť, ukončil online rokovanie a informoval 

prítomných, že ďalšie rokovanie komisie regionálneho rozvoja bude výjazdové a uskutoční sa v obci 

Kazimír. 

 

 

 

 

 

 

 
....................................................     ...................................................... 

       Ing. Barbora Kováčová          Ing. Dušan Tomaško, MBA 

tajomníčka komisie      predseda komisie 

      


